
Zápis z kolegia děkana FŽP z 26. 9. 2006  

Přítomni: Doc. Seják, Dr. Vosátka, Dr. Richter,  Ing. Brůna, Prof. Vráblíková, Mgr. Vojtíšek, 
Doc. Blažková, Dr. Dolanský, Dr.Vosátka, Ing. Kříženecká  
Omluveni: Doc. Janoš 
 
 
KD (18.4. 2006)  
Bod č.1  
Realizace nových internetových stránek FŽP. 
K aktualizaci osobních stránek akademických pracovníků bylo konstatováno, že k danému 
termínu zaslalo aktualizaci osobních stránek celkem 17 pedagogů. Vedoucí kateder dostanou 
e-mailem jmenný seznam a zajistí do 3.10. 2006 doplnění chybějících informací. V otázce 
propojení fakultních internetových stránek se systémem IMIS, zdůvodnil Mgr. Novák proč on 
line propojení nelze realizovat. Z důvodu bezpečnosti je  zákaz přístupu do databáze IMIS ze 
strany CI UJEP. 
Pro: vedoucí kateder       -  pokračuje -  
T:  3.10.2006                   
 
Bod č. 7  
Stav přípravy vědeckého časopisu FŽP.  
Děkanovi bude předložen návrh. 
Pro: Doc. Blažková    
T: 2.10.06       
 
Nové: 
 
Bod č. 1 
Návrh kolegia je pokračovat v přípravě studijních programů: 
Environmentální geoinformatika (bakalářské studium) 
Environmentální management (magisterské  studium?) 
Revitalizace krajiny 
K této problematice proběhne  separátní schůzka. 
Pro: kolegium děkana 
T: 3.10.2006 v 13:30 hod. 
 
Bod č. 2 
Informace o nájmu budovy  Králova výšina 4. Další jednání s majitelem bude začátkem října. 
Informace na příštím KD. 
Pro: Mgr. Vojtíšek 
T: 10.10.2006 
 
Bod č. 3.  
Školení výpočetní techniky k získání mezinárodního  certifikátu ECDL. Absolvování školení 
a testu je podle rozhodnutí KD povinné pro sekretářky a vybrané THP a akademické 
pracovníky.  Další informace na http://edu.ujep.cz 
 
 
 
 



 
Bod č. 4. 
Děkan očekává náměty využití financí na  Specifický výzkum. 
Pro: vedoucí kateder 
Termín: 3.10.2006 
   
Různé 
Děkan: Zprávy z kolegií rektora. 

- Hodnocení výuky studenty (není zájem o hodnocení –17 studentů LS) 
- Strategie V a V UJEP bylo projednáno dne 19.9.2006 
- Pro externí hodnocení VŠ ( Centrum pro VŠ) byly rektorem navrženy za UJEP pro 

rok 2006/2007 FŽP a FSE. 
Děkan poděkoval všem , kteří se podíleli na přípravě a realizaci konference k 15. výročí 
založení FŽP UJEP. 

 
Dr. Richter : Informoval o fingování zápisu známek. Navrhl finančně odměnit Mgr. Bogana 
za vypracování rozvrhu na rok 2006/2007. 
 
Dr. Vosátka: Dotaz na vykazování docházky akademických pracovníků při výuce v sobotu. 
Hodiny budou sepsány samostatně na katedrách a budou ohodnoceny jednorázovou odměnou 
na konci semestru. 
 
Prof. Vráblíková:  Byl projednán dopis Dr. Králové o finančním ohodnocení akad. 
pracovníků. 
Upozornila na přípravu doplňujících voleb do senátu FŽP. Požádala o úpravu rozvrhu. 
 
Mgr. Vojtíšek:  Nájem Scholy Humanitas  bude financován do 30.4.2007 
Dotaz  na organizační opatření uzavření budovy FŽP (27, 28, 29. prosince 2006), nebylo 
schváleno.  

 
Ing. Kříženecká:  V Ústí n.L se uskutečnil dne 21.a 22.09.2006  kontrolní den Výzk. centra. 
Po zhodnocení činnosti bude FŽP v příštím roce pokračovat a to za podpory 1,6mil. Kč 
Stížnost ing.Šulce na problémy s počítačem. 
 
Dr. Dolanský: Dotaz na pomocné vědecké síly. Evidence na katedrách. 
Dotaz na nové výběrové řízení. Požadavky na odborné pracovníky budou zaslány Mgr. 
Vojtíškovi do týdne. 
Pro: vedoucí kateder 
Termín: 10.10.2006 
 
Ing. Brůna: Dotaz na čerpání peněz pro specifický výzkum. Rektorátem byl stanoven 
výpočet částky přidělené na jednotlivé součásti. 
 
Doc. Blažková: Informace o  Dni V a V, který bude dne 12.10.2006. Byly domluveny 
odborné příspěvky. Program bude vyvěšen. 
Případné pracovní požadavky na ing. Harudovou  je nutné projednat s děkanem. 
Nad původní plán konference k 15.výročí založení FŽP byl kolektivem doc.Blažková, ing 
Harudová, Mgr. Novák, prof. Vráblíková zpracován pracovní záznam na CD. Kopie  bude 
zaslána všem aktivním účastníkům konference a uložena v knihovně FŽP UJEP. 
 


